
Protokół sesji nr XXIII/20 
Rady Miejskiej w Siechnicach  

z dnia 19 marca 2020 r. 
 

Po sprawdzeniu quorum, sesję nr XXIII/20 Rady Miejskiej w Siechnicach otworzył  
i obrady prowadził przewodniczący Rady Miejskiej Roman Kasprowicz.  
W sesji uczestniczyło 21 radnych (online), burmistrz Milan Ušák, Skarbnik Gminy Krystyna 
Chmura, Sekretarz Barbara Kosterska, kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego  
w Siechnicach. 
Przewodniczący Roman Kasprowicz zdjął z porządku obrad pkt. 2 dot. zatwierdzenia protokołu 
sesji nr XXI/20. 
Ad.1. Za zatwierdzeniem zmienionego porządku obrad sesji głosowało 20 radnych 1 radny 
wstrzymał się: 

1. Wnioski do porządku obrad. 
2. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady Miejskiej i przewodniczących komisji. 
3. Informacje i komunikaty burmistrza. 
4. Projekt uchwały Rady Miejskiej zmieniający uchwałę budżetową na rok 2020 Gminy 

Siechnice. 
5. Projekt uchwały Rady Miejskiej zmieniający uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Siechnice. 
6. Projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie wprowadzenia regulaminu korzystania  

z miejsc do palenia ognisk zlokalizowanych na terenie Gminy Siechnice. 
7. Projekt uchwały Rady Miejskiej zmieniający uchwałę Nr LIX/361/14 Rady Miejskiej  

w Siechnicach z dnia 10 kwietnia 2014 r. w sprawie utworzenia Samorządowego Żłobka  
w Siechnicach i nadania statutu. 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obszaru działki nr 52/7 obręb Biestrzyków, 
gmina Siechnice. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu gminnego -dz. Nr 
45/1, obręb Sulęcin, gmina Siechnice. 

10. Interpelacje i zapytania radnych- w formie pisemnej. 
11. Wolne wnioski- w formie pisemnej.  

 
Ad. 2. Brak komunikatów Przewodniczącego rady i przewodniczących komisji. 

 
Ad.3. Burmistrz Milan Ušák poinformować o debacie zorganizowanej przez kogenerację 

Wrocław i gminę Siechnice a poświęconej przyszłości kompleksu starej elektrociepłowni 
„Czechnica” i jej rewitalizacji. Debata odbyła się z udziałem nie tylko mediów Wrocławskich, 
ale również przedstawicieli Wałbrzyskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej, pracowników 
wydziału architektury Politechniki Wrocławskiej oraz przedstawiciel pracowni projektowej 
„Maćków”. 
Przedstawił krótką informację o sytuacji bieżącej Gminy w dobie koronawirusa. Zespół 
zarządzania kryzysowego odbywa regularnie posiedzenia. Wprowadzone ograniczenia mają 
na celu zapobieganie zagrożeniom zarażenia się koronawirusem na terenie gminy. Na dzień 
dzisiejszy w gminie jest 17 osób w kwarantannie. Są to przypadki osób, które powróciły  
z zagranicy. Środki komunikacji zbiorowej są regularnie dezynfekowane. Rozpoczęta zostanie 
dezynfekcja przystanków autobusowych. Urząd zamknięty jest dla interesantów. Umożliwiony 
jest kontakt telefoniczny i elektroniczny. Burmistrz podjął również decyzję o zamknięciu dla 



mieszkańców placów zabaw, siłowni na wolnym powietrzu, tych miejsc w których może dojść 
do gromadzenia się mieszkańców w większej liczbie.  

Przed przystąpieniem nad procedowaniem uchwał przewodniczący Rady Roman Kasprowicz 
poinformował, że zgodnie z artykułem 25 ustawy samorządowej oraz paragrafu 76 punkt 5 
statutu Gminy Siechnice radny nie może brać udziału w głosowaniu w radzie ani w komisji, 
jeżeli dotyczy ono jego interesu prawnego.  

Ad.4. Wnioskodawcą podjęcia uchwały Rady Miejskiej zmieniającej uchwałę 
budżetową na rok 2020 Gminy Siechnice (projekt w załączeniu) jest burmistrz. 
Skarbnik Krystyna Chmura – na spotkaniu połączonych komisji w pełnym składzie radnych 
omówiła i zgłosiła poprawki Burmistrza do projektu uchwały zmieniającą uchwałę budżetowa 
oraz do projektu uchwały zmieniającą wieloletnią prognozę finansową. Zmiany zostały 
przegłosowane. Uzupełniła poprawki autorskie związane ze zwiększeniem planu wydatków 
inwestycyjnych na drogach w Siechnicach i Świętej Katarzynie: przy zadaniu drogi  
w Siechnicach kwota wolna nie zaangażowana wynosi 1 958 685,11 zł a kwota wynagrodzenia 
z umowy, została ustalona w wysokości 3 504 909,60 zł jest to zwiększenie o 1 600 000,00 zł. 
co pozwoli burmistrzowi podpisać umowę. Rezerwa w wysokości około 55 000,00 zł. 
pozostanie do dyspozycji wydziału inwestycyjnego. 
Kwota nie zaangażowana na drogi w Świętej Katarzynie wynosi 1 184 466,77 zł.  a kwota 
wynagrodzenia przewidziana na wykonanie zadania 2 144 816,19 zł. również kwota 
proponowana do zwiększenia planu wydatków o 1 000 000 zł jest wystarczająca i ta rezerwa 
będzie wynosiła około 46 000 zł.  
Kwota wolnych środków przed zmianą do rozdysponowania wynosiła 3 801 645, 87 zł.,   
po zmianach wyniesie 328 485,51 zł. Pozostanie do rozdysponowania w miarę potrzeb kwota 
3 473 160, 36 zł. 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię do projektu 
uchwały. 
Klubu radnych Gmina Fair Play nie wydał opinii do projektu uchwały. 
Klubu radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 
Radny Michał Młyńczak zapytał czy finansowanie tych inwestycji drogowych jest planowane  
w wymiarze 2 letnim. 
Burmistrz Milan Ušák wyjaśnił, że wprowadzenie kwot do tegorocznego budżetu umożliwi 
podpisanie umów. Wniosek skierowany do Premiera o dofinansowanie dotacją z krajowego 
funduszu dróg samorządowych I etapu ul. Świętego Krzyża w Siechnicach i ul. Łąkowej  
w Świętej Katarzynie jest pozytywnie rekomendowany przez Wojewodę Dolnośląskiego.  
Jest Wykonawca, który zgłasza gotowość i zainteresowanie podpisaniem umowy. Podkreślił, 
że w najbliższych tygodniach, miesiącach powinniśmy uzyskać dotacje. Pozwoli to środki 
dodane zwolnić na inne cele czy zmniejszenie deficytu.  
Drugi wniosek - dokończenie II etap budowy ul. Wiosennej w Żernikach Wrocławskich, który 
był również wnioskowany o dofinansowanie dotacją z krajowego funduszu, jest na liście 
rezerwowej. Nie jest wprost rekomendowany na przyznanie dotacji. W związku z tym  
w grudniu 2019 r. dodane zostały brakujące środki 800 000,00 zł. które umożliwiły podpisanie 
umowy z wykonawcą. Takie działania prowadzone są, by sprawnie i szybko zawierać umowy  
i zadania realizować. Stąd proponowana zmiana.  
Radna Katarzyna Nowak-Pokorny dopytała odnośnie planów realizacji obu dróg z uwagi na 
krótki termin wykonania. Czy jest to realny termin. 
Burmistrz Milan Ušák odpowiadając na pytanie powiedział, że zgodnie z umową i zasadami 
krajowego funduszu dróg samorządowych wykonanie i rozliczeni dotacji, musi nastąpić przed 
z końcem roku. Podkreślił, że należy podpisać umowę i nie odkładać tego w czasie, dopóki 
wykonawca zgłasza gotowość od realizacji zadania. Jest to wykonawca, który realizuje już na 



terenie gminy jedno z zadań budowy dróg na terenie Radwanic ulica Wyspiańskiego i nie ma 
powodów, ażeby negatywnie oceniać współpracę. Stwierdził również, że realizowanie od 
strony technicznej przedmiotu umowy w tym terminie jest w pełni realne, nawet z pewną 
rezerwą czasową. 
Radny Michał Młyńczak dopytał, czy kwota, która jest zwiększana na te drogi bilansuje się  
z potencjalnie otrzymaną dotacją.  
Burmistrz odpowiedział, że tak - bilansuje się. 
Katarzyna Nowak-Pokorny zadała dodatkowe pytanie odnośnie opisu przedmiotu zamówienia 
dotyczący ulic Łąkowej i ul. Świętego Krzyża. 
Burmistrz Milan Ušák odpowiedział, że wynika to z rozwiązań projektowych. Nawierzchnia  
z kostki betonowej w przypadku jezdni na ulicy Łąkowej wynika z przebiegu gazociągu, żeby 
nawierzchnia była rozbieralna i w części przypuszczalna. Nawierzchnia bitumiczna zamyka 
konstrukcję drogi i na gazociągu nie powinna być układana. 
Radna Anna Schindler zapytała o punkt 8c uzasadnienia zmiany budżetu i przedstawienie 
obiecanej przez burmistrza listy realizacji bieżącego zadania z zagospodarowaniem terenów 
zieleni, na które przenosi 100 000,00 zł.  z budowy obszarów zieleni publicznych.  
Burmistrz Milan Ušák odpowiedział, że nie przedstawi tej listy, nie obiecywał, że dzisiaj ją 
przedstawi. Lista jest przygotowywana przez kierownika WZGW Jacka Gierczaka i będzie 
udostępniana na prośbę pani radnej Katarzyny Nowak-Pokorny wyrażoną na komisji. Również 
zainteresowanym radnym zostanie przedstawiona lista realizacji zdania zagospodarowania 
terenów zielonych. 
Radny Łukasz Kropski dopytał o rozwiązania projektowe dot. zakresu prac na samej ulicy 
Świętego Krzyża, która część ulicy będzie wykonana oraz powiązanie tej inwestycji z punktem 
9c uzasadnienia tj. z projektowanym oświetleniem na skrzyżowaniu ulicy Świętego Krzyża. 
Burmistrz Milan Ušák wyjaśnił, że są to dwa odrębne zadania. Jest zadanie realizowane przez 
Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad na gminy wniosek. Zadanie powinno być 
wiosną zrealizowane. Wykonywane chwili obecnej oświetlenie jest to doświetlenie przejścia 
przyszłego i to jest zakres prac do którego zobowiązała się gmina jesienią ubiegłego roku.  
Natomiast jeżeli chodzi odcinek ulicy Świętego Krzyża będzie to odcinek rozpoczynający się  
w rejonie terenu sportowego - rekreacyjnego w kierunku ulicy Łąkowej. Jest to etap pierwszy 
budowy ulicy Świętego Krzyża. Zakres projektowy zatwierdzony decyzją ZRiD-u jest 
zaprojektowany jest jeszcze odcinek w kierunku mostu na rzece Zielonej i od mostu do 
pierwszych posesji jednorodzinnych znajdujących się przy tej ulicy. Jest to zakres, który  
w miarę posiadanych środków może być zrealizowany w kolejnych latach. Natomiast nie ma 
zaprojektowanego odcinka od końca posesji jednorodzinnych od strony mostu do włączenia 
do drogi krajowej. 
Radna Katarzyna Nowak-Pokorny powiedziała, że będzie przeciwna, aby kolejne pieniądze szły 
na budowę drogi nie mając 100% pewności, że będzie dofinansowanie. Podkreśliła, że 
mieszkańcy miejscowości Świętej Katarzyny czekają kilkanaście lat na wybudowanie drogi  
a nie mają takiej możliwości. 
Burmistrz Milan Ušák odpowiedział, że jest wiele ulic w miejscowościach na terenie gminy 
których mieszkańcy czekają na urządzenie nawierzchni. Jeszcze przed 10-lecia gmina będzie te 
nawierzchnie budowała na tych ulicach. Natomiast jeżeli chodzi o Święta Katarzynę takich ulic 
jest co najmniej kilka jak nie kilkanaście, sukcesywnie są budowane. Budowa ulicy Łąkowa jest 
niezwykle istotna z punktu widzenia nie tylko miejscowości Święta Katarzyna, ale również  
i połączenia z miejscowością Siechnice. Wybudowanie ciągu ulic Łąkowa i Świętego Krzyża 
tworzy dodatkowe alternatywne połączenie, za pomocą którego ruch będzie rozprowadzany  
i odciążona będzie ulica Główna w Świętej Katarzynie i odcinek ulicy Świętej Katarzyny  
w Siechnicach. Pierwszym powodem uzasadnienia jest korkowanie się wyjazdu na drogę 



krajową na wiadukcie w Siechnicach. Drugim powodem jest wykonanie bypassu o dużej 
średnicy (kanał deszczowy), żeby właściwie były odprowadzane w przyszłości wody opadowe 
z ulic w Świętej Katarzynie w tym również z ulicy Głównej. Budowa odwodnienia przez ulicę 
Łąkową do rowu wzdłuż ulicy Świętego Krzyża jest strategicznym uzasadnieniem budowy. 
Zwrócił się do radnej o wskazanie spośród ulic w Świętej Katarzynie, ulicy, która ma pilniejsze 
o charakterze strategicznym uzasadnienie dla przyspieszenia realizacji. 
Burmistrz dodał, iż ze strony radnej, Rady Osiedla ani radnych ze Świętej Katarzyny nie dotarło 
do niego wskazanie drogi, która z tego punktu widzenia byłaby ważniejsza i pilniejsza w Świętej 
Katarzynie oraz, że nie posiada wiedzy o inwestycji bardziej strategicznej dla tej miejscowości. 
Radna Katarzyna Nowak-Pokorny odniosła się do części wypowiedzi pana burmistrza 
dotyczącej korków. Zdaniem radnej jest to argument bardzo słaby, jeżeli chodzi o Świętą 
Katarzynę. Jako przewodnicząca Rady Osiedla nie spotkała się z narzekaniami mieszkańców 
Świętej Katarzyny na korki. Natomiast ulicą strategiczną jest ul. Lipowa, która wymaga 
odwodnienia. 
Radny Jakub Kłosiński zadał pytanie odnośnie inwentaryzacji źródeł ogrzewania  
w Radwanicach. 
Burmistrz Milan Ušák - zgodnie z jego dyspozycją są obecni tylko kierownicy, którzy mają swoje 
uchwały dzisiaj na sesji do referowania więc krótko odpowiedział, że pytanie nie dotyczy 
projekt uchwały wprost będzie to inwentaryzacja w terenie fizycznie. Środki na takie 
inwentaryzacje burmistrz zawnioskuje również do projektu budżetu na rok przyszły wysokiej 
radzie na pozostały teren gminy. Pilotażowa inwentaryzacja zacznie się w pierwszej kolejności 
w Radwanicach, gdzie sytuacja jest najtrudniejsza. 
Radna Barbara Jarząbek doprecyzowała, że procedowane przejście na ulicy Opolskiej 
naprzeciwko ul. Świętego Krzyża nie jest sprawą nową tylko co najmniej prowadzona jest od 
lat 20.  
Burmistrz - potwierdził wypowiedź pani radnej Barbary Jarząbek. 
Radna Elżbieta Świech zwróciła się do burmistrzu, iż nie zgadza się częścią wypowiedzi, że 
radni ze Świętej Katarzyny nie wnioskowali do budżetu w sprawie dróg w Świętej Katarzynie.  
Co roku formułuje wnioski do budżetu i zgłaszane potrzeby, jeśli chodzi o budowę ulic  
w Świętej Katarzynie. 
Burmistrz Milan Ušák przeprosił radną Elżbietę Świech w wyniku nieprecyzyjnej wypowiedzi. 
Bez wątpienia radna zgłaszała i Rada Osiedla zgłaszała potrzeby. Natomiast burmistrz nie 
pamięta, aby od początku tej kadencji pani radna Katarzyna Nowak-Pokorny i Rada Osiedla tej 
kadencji nie wskazywały ważniejszych bardziej priorytetowych inwestycji drogowych na 
terenie osiedla Święta Katarzyna. 
Radny Michał Młyńczak dopytał o ewentualne skompensowanie w kolejnych budżetach 
wariantu nieprzyznania dotacji. 
Burmistrz Milan Ušák po wczorajszej deklaracji rządu jest pewny, iż ta dotacja jest 
niezagrożona. Wczoraj został ogłoszony program tarczy antykryzysowej w której są 
przeznaczone dodatkowe pieniądze ponad te, które były już w budżecie przeznaczone na 
inwestycje publiczne samorządowe. Jeżeli nie zostanie przyznana dotacja to wydatki można 
rozłożyć w czasie i prowadzić realizację tej inwestycji, ażeby finansowanie wydatków było 
rozłożone na 2 lata budżetowe. 
Radny Andrzej Dulski przyznał, że pan premier nie rozmawiał w sprawie dróg samorządowych 
w gminie Siechnice, ale myśli, że zadzwoni. Tak jak burmistrz śledzi informacje prasowe. Tarcza 
antykryzysowa są to środki niezależne dodatkowe i nie będą wpływać na dotacje, które będą 
przyznane dla poszczególnych gmin.  
Za przyjęciem uchwały Rady Miejskiej nr XXIII/205/20 zmieniającej uchwałę budżetową na rok 
2020 Gminy Siechnice głosowało 16 radnych, 2 radnych przeciw, 3 radnych wstrzymało się. 



Ad.5. Wnioskodawcą podjęcia uchwały Rady Miejskiej zmieniającej uchwałę w sprawie 
przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Siechnice (projekt w załączeniu) jest 
burmistrz. 
Skarbnik Krystyna Chmura powiedziała, że projekt uchwały został przedstawiony i omówiony 
na komisji i zawiera wszystkie zmiany podjęte w dzisiejszej uchwale budżetowe. Brak zmian  
w uzasadnieniu.  
Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię do projektu 
uchwały. 
Klubu radnych Gmina Fair Play nie wydał opinii do projektu uchwały. 
Klubu radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 
Za przyjęciem uchwały Rady Miejskiej nr XXIII/206/20 zmieniającej uchwałę w sprawie 
przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Siechnice głosowało 15 radnych, 1 radny 
przeciw, 5 radny wstrzymało się. 

Ad.6. Projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie wprowadzenia regulaminu korzystania  
z miejsc do palenia ognisk zlokalizowanych na terenie Gminy Siechnice (projekt w załączeniu) 
jest burmistrz. 
Burmistrz Milan Ušák złożył wniosek o zdjęcie z obrad sesji projektu uchwały.  
Przewodniczący Rady Roman Kasprowicz przyjął wniosek burmistrza o zdjęciu uchwały z obrad. 

Ad.7.  Projekt uchwały Rady Miejskiej zmieniający uchwałę Nr LIX/361/14 Rady 
Miejskiej w Siechnicach z dnia 10 kwietnia 2014 r. w sprawie utworzenia Samorządowego 
Żłobka w Siechnicach i nadania statutu (projekt w załączeniu) jest burmistrz. 
Kierownik Wydziału Edukacji Wioletta Odorczyk poinformowała, że zmiana w Statucie 
Samorządowego Żłobka w Siechnicach w rozdziale 4 dot. warunków przyjmowania dzieci do 
żłobka podyktowana jest koniecznością dostosowania jego zapisów do aktualnych potrzeb. 
Zmiana ta dotyczy potwierdzenia miejsce zamieszkania zameldowaniem czasowym i druga 
zmiana polega na posiadaniu przez dziecko obowiązkowych szczepień zgodnych z aktualnym 
Programem Szczepień Ochronnych.   
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej przedstawiła pozytywną opinie 
do projektu uchwały. 
Klubu radnych Gmina Fair Play wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 
Klubu radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 
Za przyjęciem uchwały Rady Miejskiej nr XXIII/207/20 zmieniającej uchwałę w sprawie 
przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Siechnice głosowało 20 radnych, 1 radny 
wstrzymał się. 

Ad.8. Projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obszaru działki nr 52/7 obręb Biestrzyków, gmina 
Siechnice (projekt w załączeniu) jest burmistrz.  
Kierownik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Barbara Borkowska wyjaśniła, 
że projekt miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru działki 52/7  
w obrębie Biestrzyków sporządzony został na podstawie uchwały z 2018 roku. Obszar tej 
działki znajduje się w granicach aktualnie obowiązującego planu z 2002 roku, który został 
poddany procedurze zgodnie z ustawą o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym i 
polega na zmianie funkcji tej działki z zabudowy mieszkaniowej pod aktywność gospodarczą. 
W trakcie procedury formalno-prawnej brak było uwag i zastrzeżeń do projektu tego planu. 
Przewodniczący Komisji Gospodarczej i Rozwoju Gminy przedstawił Pozytywną opinię do 
projektu uchwały. 
Klubu radnych Gmina Fair Play wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 
Klubu radnych Prawo i Sprawiedliwość nie wydał opinii do projektu uchwały. 



Radny Michał Młyńczak zapytał o ewentualne koszty procedury planistycznej w postaci 
darowizny na rzecz gminy. Czy taka deklaracja padła ze strony wnioskodawcy. 
Burmistrz Milan Ušák powiedział, że zgodnie z polskim prawem gmina nie sprzedaje planów 
miejscowych i zmian tych planów w zamian za darowizny. Plan jest w ramach wykonywania 
ustawowych zadań własnych gminy i finansowany z budżetu. Burmistrz zapewnił, że 
współpraca z przedsiębiorcą przebiega modelowo i wszystkie ustalenia i zobowiązania, które 
w zakresie tej współpracy przez przedsiębiorcę były wobec gminy podejmowane są przez 
niego realizowane i zrealizowane. 
Za przyjęciem uchwały Rady Miejskiej nr XXIII/208/20 w sprawie uchwalenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru działki nr 52/7 obręb Biestrzyków, gmina 
Siechnice głosowało 17 radnych, 4 radnych wstrzymało się. 

Ad.9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu gminnego -dz. Nr 45/1, 
obręb Sulęcin, gmina Siechnice (projekt w załączeniu) jest burmistrz. 
Kierownik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Barbara Borkowska wyjaśniła, 
że projekt uchwały obejmuje działkę 45/1 o powierzchni około 4 000 m. która jest własnością 
Gminy Siechnice. Konieczność podjęcia tej uchwały związane jest z planami inwestycyjnymi 
Gminy w zakresie przebudowy sieci urządzeń terenów rekreacji dla mieszkańców tej 
miejscowości. Konieczne jest określenie parametrów i uzyskanie zgody Ministra na wyłączenie 
z produkcji rolnej części tej działki. W związku z powyższym zasadne jest podjęcie tej uchwały. 
Pozytywną opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Gminy przedstawił przewodniczący komisji 
Michał Młyńczak. 
Klubu radnych Gmina Fair Play wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 
Klubu radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 
Za przyjęciem uchwały Rady Miejskiej nr XXIII/209/20 w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 
gminnego -dz. Nr 45/1, obręb Sulęcin, gmina Siechnice głosowało 21 radnych. 

Przewodniczący Roman Kasprowicz w nawiązaniu do porządku obrad poinformował, że punkt 
10. Interpelacje i zapytania radnych oraz punkt 11. Wolne wnioski należy złożyć w formie 
pisemnej. 

Po wyczerpaniu porządku obrad, przewodniczący Rady Miejskiej w Siechnicach Roman 
Kasprowicz zamknął sesję. Obrady trwały od godz. 800 do 920 

Protokołowała 
I.Pietrzak 


